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Pan 

Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie zasad ruchu w centrum 

miasta informuję, że w związku ze zmianą przepisów prawa o ruchu 

drogowym oraz rozpoczęciem działalności przez firmę prowadzącą 

wynajem hulajnóg, ponownie zostanie przeanalizowana możliwość 

dopuszczenia ruchu niektórych pojazdów (rowery, urządzenia transportu 

osobistego i hulajnogi elektryczne) na płycie Rynku i innych wyłączonych 

z ruchu ulicach.  

Z up. Prezydenta Miasta 

Jadwiga Zienkiewicz 

(Zastępca Prezydenta) 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 
1. Adresat 
2. BR – w m. 
3. OK – w m. 
4. RD -  aa     


